
Lieve DWARSers,  
 
Ik wil iedereen bedanken voor het mooie jaar dat we er samen van gemaakt hebben. Want het 
was een mooi jaar. Met ups en downs, maar dat hoort er nou eenmaal bij. Ik spreek namens 
het hele bestuur als ik schrijf dat we het een eer vonden om dit jaar DWARS Groningen te 
mogen leiden. We hebben ontzettend veel geleerd, ondanks dat er al heel veel ervaring in de 
groep zat.  
 
We hebben heel veel dingen georganiseerd en gedaan waar we echt trots op kunnen zijn. We 
hebben ons goed ingezet tijdens de verkiezingen, waarin we leuke momenten hebben gehad 
tijdens het huis-aan-huizen en tijdens de leuke activiteiten. We hebben leerzame 
evenementen gehad, we hebben leuke evenementen gehad. 
Er is altijd ruimte voor verbetering.  

We hebben ons veel ingezet voor politieke zaken, denk aan het tentenprotest en de 
campagne. Maar als politieke jongerenorganisatie moet je altijd ambitieus blijven. En dit jaar 
hadden we nog meer kunnen doen. Dingen die we, bijvoorbeeld door tijdgebrek of door het 
uitkomen op een raar tijdstip, net zijn misgelopen. Toch denk ik dat we trots kunnen zijn op 
wat we ervan gemaakt hebben dit jaar.  

We hebben dit jaar ook weer bijna iedere week een activiteit georganiseerd. Dit zorgt ervoor 
dat DWARS altijd actief is en mensen hier vaak terecht kunnen, ook als zij bijvoorbeeld het 
onderwerp van de week niet zo interessant zouden vinden. DWARS is hiermee echt een plek 
waar mensen elke week samen kunnen komen voor gezelligheid en om iets te leren.  

Als bestuur hebben we dit jaar goed samengewerkt en dat zorgt ervoor dat we nu toch wel 
echt een clubje zijn geworden. Onze vaste gewoontes worden voor hen die stoppen nog wel 
even wennen om niet meer te hebben. Zo hadden wij bijvoorbeeld altijd op maandag eten en 
vergaderen, iets wat altijd even vliegen was, maar wel altijd leuk en gezellig. We hebben op 
elkaar kunnen bouwen dit jaar, iedereen was in staat taken op te pakken en zo hebben we 
allemaal bijgedragen aan het succes van DWARS.  

Zonder leden geen vereniging dus onze grootste dank gaat natuurlijk uit naar alle leden. Allen 
die zich hebben ingeschreven, die een keer zijn langsgekomen en vooral de mensen die zich 
ook nog voor DWARS willen inzetten natuurlijk. Zonder leden geen vereniging, ik zeg het 
nogmaals omdat we hebben geprobeerd om ook dit jaar weer alles te doen voor onze leden 
en we hopen dat jullie er net zo van hebben genoten als wij.  

Groetjes,  
 
Het DWARS bestuur ‘22-’23 

 



Aan al het goede komt een eind. Daaruit kan ik alleen maar concluderen dat het een 
goed jaar was! Even zonder gekheid, het was een mooi jaar. En dat ik het hele jaar de 
voorzitter heb mogen zijn voor zo’n mooie club maakt mij echt trots. Niet alleen trots op 
mezelf maar vooral ook op hoe het heel DWARS vergaan is het afgelopen jaar.  
 

 
Het contact met de andere PJO’s is iets wat beter had kunnen verlopen. We zijn allemaal 
mensen die druk zijn en dan kan het wel een voor komen dat er dingen zijn die net 
verkeerd lopen. Communicatie is dus hierin iets waar ik veel goed in ging maar ook iets 
waarin ik veel geleerd heb. Communicatie is toch een van de belangrijkste dingen voor 
een bestuur. Zo waren er ook binnen ons bestuur nog wel eens missers, maar ik ben blij 
te melden dat de meeste dingen door juist goede communicatie zijn voorkomen of juist 
de reden zijn van het goede verloop. 
 
De afgelopen periode had ik meer in de media kunnen treden, dit is toch iets waarvoor 
de voorzitter zich mag opwerpen. Maar vaak zag ik ook de kennis en ervaringen die 
gingen in het schrijven voor documenten om bijvoorbeeld iets onder de aandacht te 
brengen en vond ik het juist mooi om te zien hoe meer bestuursleden hierin ook een rol 
konden pakken. 
 
De voornaamste taak van de voorzitter is toch eigenlijk het eindverantwoordelijk zijn en 
ervoor zorgen dat dingen draaiende blijven. Ik ben hartstikke blij dat we bijna elke week 
een activiteit hebben georganiseerd, hierin hebben we ons best gedaan mensen te 
boeien, inspireren en vermaken in allerlei vormen en maten. Van protestacties tot 
workshops, er was een goed, breed scala aan activiteiten dit jaar.  
 
Als voorzitter heb ik het ook wel eens pittig gehad qua planning. Zoals de meesten van 
jullie misschien wel weten ben ik een tijd terug begonnen met Full-time werken, wat toch 
ook wel een deuk slaat in je beschikbare aantal uren. Ik hoop dat ik hierin de juiste balans 
hebben kunnen vinden. Want ondanks dat het tijd in beslag neemt, ben ik altijd graag 
bezig met DWARS en mijn bestuur en probeer ik waar mogelijk die tijd ook vrij te maken 
voor DWARS. 
 
Voorzitterschap was voor mij een eerste keer. Ik heb al wel commissies op de universiteit 
gedaan en een bestuursjaar van mijn studievereniging, maar ik ben blij dat ik kan zeggen 
dat ik het leukste en leerzaamste voor het laatst hebben kunnen bewaren. Ik heb zoveel 
geleerd over leiden, samenwerken en politiek dat ik graag mijn dank wil betuigen aan 
heel DWARS. Het was een prachtig jaar, ik zal het niet vergeten. Ik hoop, jullie ook niet. 
Maar bovenal hoop ik dat DWARS nog vele mooie jaren zal hebben hier in het prachtige 
Groningen.   
 
Met Groning-groene groet, 
 
Ivan Huizinga 

 



Hallo lieve DWARSers! 

Dan ineens schrijf je alweer je verantwoording voor het eind van het jaar. Ik ben echt 
extreem dankbaar dat ik secretaris van DWARS mocht zijn het afgelopen jaar. Hoewel het 
soms een drukke taak was, wat ik zeker wel merkte aan de laatste twee maanden, heb ik 
er altijd heel erg veel plezier in gehad en heb ik super veel geleerd. 

In de laatste twee maanden merkte ik dat door de drukte van school ik niet altijd zoveel 
energie had voor de bestuurstaken als ik eigenlijk zou willen, waardoor er wel eens een 
nieuwsbrief doorheen is geschoten. Als het goed is zijn alle andere taken wel altijd 
gebeurd, maar er was dus helaas niet tijd voor nog leuke andere dingen soms. Dat is wel 
een beetje jammer. 

Er zijn wel hele leuke dingen gebeurd sinds de laatste verantwoording van januari, daar 
schreef ik nog dat ik in plaats van een redactie misschien mensen losse stukjes zou 
kunnen laten schrijven. Maar sindsdien is er gewoon een volledige commissie ontstaan 
die hopelijk het eerste krantje voor de zomer gaat uitbrengen! 

Ook zijn de provinciale staten verkiezingen geweest. Ik ben erg trots op de inzet van ons 
bestuur en van alle DWARSers. Naast de fysieke campagne hebben we denk ik ook een 
goede online campagne neergezet. Hoewel hier misschien nog wel meer aandacht voor 
kan zijn in toekomende verkiezingen, hebben we een goed begin laten zien van wat 
mogelijk is. Ik wil graag GroenLinks provincie Groningen bedanken dat we hun instagram 
mochten gebruiken voor onze campagne filmpjes en GroenLinks provincie Drenthe en 
Groningen voor de bereidheid om alle leuke jonge DWARSe kandidaten te promoten! 

Ik wil iedereen bedanken voor de gezellige activiteiten en leerzame gesprekken. En 
natuurlijk wil ik de rest van het bestuur bedanken voor alle hulp en gezelligheid de 
afgelopen maanden. Ik ga het echt heel erg missen! 

Groetjes, 

Ilse 

  

  

 

  



Lieve DWARSers, 
 
 
Mijn bestuursjaar als penningmeester is behoorlijk soepel verlopen vergeleken met mijn 

vorige bestuursjaar. Ik had namelijk al duidelijk beeld op wat er van mij verwacht werd 

vanuit het bestuur en had al ervaring met de boekhouding en het kascommissie regime ;).  

 

DWARS Landelijk had tijdens dit bestuursjaar ook een goede penningmeester, waarmee 

contact en vragen enorm soepel verliepen. Hierdoor is het namelijk ook mogelijk 

geworden een kleine 'financiële reserve’ te krijgen, door deze ‘reserve’ is het budget in 

totaal niet echt achteruit vergeleken met vorig bestuursjaar, ondanks een kleinere 

bijdrage van DWARS Landelijk. 

 

De kascommissie gaat nog altijd sterk en helpt mij altijd het puntje op de i te zetten bij 

mijn boekhouding. Wel wil ik de kascommissie verzoeken om op tijd bij kascontroles te 

zijn aangezien ik een tweede bestuurslid moet overtuigen om de controle bij te wonen, en 

niet iedereen is een boekhouding nerd zoals ons. 

 

Ik heb enorm genoten van mijn tijd in bestuur Huizinga I en zal het zeker missen. In het 

begin was het soms wel wat hectisch en liepen we een beetje achter op schema. Maar na 

een goede inslag halen in vorm van een hele dag de jaarplanning opzetten ging alles een 

stuk soepeler. Soms mist er wat assertiviteit bij de goede ideeën voor activiteiten en 

politieke acties waardoor de ideeën niet altijd werkelijkheid werden. Maar ik vind dat er 

alsnog enorm veel georganiseerd is en daar ben ik trots op en de rest van het bestuur 

ontzettend dankbaar voor! 

 

Ik wens het volgende bestuur enorm veel succes! en de volgende penningmeester heel 

veel sterkte met de nieuwe betaalpas te regelen ;3 

 

Liefs, 

Hilbert 

 



Hey DWARSers, 
 
Het jaar is zo voorbij gevlogen en het voelt raar om nu al de afsluitende verantwoording 
te schrijven. Naast dat ik een hele gezellige tijd heb gehad als politiek secretaris, ben ik 
ook blij met wat we als DWARS Groningen op het politieke vlak hebben gedaan. 
 
Beginnend met de campagne, ik ben erg trots op de hoeveelheid DWARSers die zich in 
hebben gezet voor de Provinciale Staten campagne. Niet alleen stonden er veel jonge 
mensen op de lijst in zowel Groningen als Drenthe, ook hebben we op veel verschillende 
manieren campagne gevoerd. De flyeracties zoals ‘Stekje voor een gesprekje’ en het huis-
aan-huizen, waren succesvolle acties waarmee we veel jongeren hebben bereikt.  
 
Daarnaast ben ik blij met de zichtbaarheid van DWARS tijdens de campagne. In de vorige 
verantwoording schreef ik dat ik de politieke mening van DWARS Groningen meer wilde 
uiten in de media. Dit is gelukt door actiever te zijn op Twitter en media-aandacht te 
genereren door middel van persberichten en een politieke actie. Na de campagne had ik 
dit meer willen doorzetten, maar vanwege drukte met mijn studie is het helaas niet goed 
gelukt om de Twitter bij te houden en meer persberichten te schrijven. Daarom ben ik wel 
extra trots op hoe de PolitiCie een persbericht heeft geschreven en hoe we samen nog 
een politieke actie aan het organiseren zijn.  
 
Naast campagneactiviteiten, hebben we veel verschillende politieke activiteiten 
georganiseerd. Het enthousiasme van jullie tijdens die activiteiten, zoals debatavonden, 
maakte dit erg leuk om te organiseren. Ook is er dit jaar goed samengewerkt met andere 
(linkse) politieke jongerenorganisaties. Ik heb vooral gefocust op de samenwerking met 
linkse organisaties zoals JS, ROOD, PINK en de Groninger Studentenbond. Deze 
samenwerking heeft gezorgd voor interessante activiteiten en politieke acties. Ik was blij 
met deze keuze, maar het volgende bestuur kan kijken of ze ook weer intensiever contact 
willen hebben met de andere jongerenorganisaties.  
 
Ik heb het afgelopen jaar ontzettend genoten van onderdeel te zijn van dit bestuur. Het 
enthousiasme van jullie en het bestuur maakte het erg leuk om me in te zetten voor 
DWARS. Ik heb een leuk, leerzaam jaar gehad en wil iedereen bij DWARS bedanken voor 
deze gezellige tijd! 
 
Liefs, 
Frederiek 
  



Beste DWARSers, 

Afgelopen februari ben ik begonnen met de functie Organisatie en Leden. Het was even 
wennen, maar ik was redelijk snel gesetteld. Met dank aan mijn bestuursgenoten! 

Wat ik vooral opgepakt heb is het contact met nieuwe leden. Toen ik begon waren er veel 
nieuwe leden die nog benaderd moesten worden uit het voorgaande halfjaar. We 
hadden ze gebeld en een Whatsapp bericht gestuurd met informatie over DWARS 
Groningen. Sindsdien hielden we elke week bij of er nieuwe leden waren en heb ik 
contact opgenomen met die nieuwe leden. We kregen hier enthousiaste reacties op, 
maar helaas zijn er niet echt nieuwe leden op activiteiten gekomen. Wel waren er op de 
nieuwledenavond twee nieuwe leden aanwezig. 

Verder heb ik nog wat andere dingen opgepakt. Zo heb ik geholpen met het schrijven 
van persberichten en met politieke acties. Daarnaast heb ik samen met Ilse de Redactie 
weer opgezet (het krantje komt nog!), waar ik erg blij mee ben dat dat gelukt is! 

Wat ik nog had kunnen oppakken is om contact op te nemen met GroenLinks afdelingen 
buiten de stad, om daarmee in contact te komen met jongeren buiten de stad die al actief 
zijn, of willen worden, bij die GroenLinks afdelingen. 

Ik heb vooral een erg leuke tijd gehad samen met mijn medebestuursleden waarin ik veel 
geleerd heb en leuke mensen heb leren kennen! 

Groet, 

Hendrik Boven 

 
 

 

 

 


